
Вучић на свом Инстаграм профилу "Будућностсрбијеав" након састанка са амбасадорима земаља Квинте и Семом Фабрицијем: Уверен сам да Србија може брже ка ЕУ
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Председник Србије Александар Вучић изјавио је данас да је имао добар и отворен
разговор са представницима Квинте и шефом делегације ЕУ.
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A post shared by Aleksandar Vučić (@buducnostsrbijeav)
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Рекао је да су разговарали о свим питањима важним за Србију и њену будућност, као и
да ускоро следи важна посета Бриселу, где ће се разговарати о свим регионалним
питањима, владавини права и напретку Србије, земље на европском путу.

  

То је објављено на Вучићевом профилу "Будућностсрбијеав" на Инстаграму, уз
фотографију са сусрета.

  

"Уверен сам да Србија у периоду који је пред нама може брже ка ЕУ", написао је Вучић.

  

Вучић је раније данас објавио да се састао са амбасадорима земаља Квинте - Ентонијем
Годфријем из Сједињених Америчких Држава, Шан Маклауд из Велике Британије,
Жан-Лујем Фалконијем из Француске, Карлом Ло Кашом из Италије и отправницом
послова у Амбасади Немачке Доротеом Гизелман, као и са шефом Делегације Европске
уније у Србији Семом Фабрицијем.

  

(Танјуг)
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